

Notulen Algemene Ledenvergadering 2023

Datum: donderdag 28 september 2023

Tijdstip: 19:30 uur

Locatie: Kantine Sporthal Steenwijklaan

Aanwezig:

1. Matthijs Schoenmaker (secretaris)
2. Vincent Lugtenburg (Bestuurslid Technische zaken en voorzitter van de vergadering)
3. Mark Kroon (penningmeester)
4. Milene van Arendonk (Bestuurslid Verenigingszaken)
5. Natasja Kosten (Voorzitter JeugdTC)
6. Theo Aquarius (Heren 4)
7. Willemijn Woker (Dames 4)
8. Firoz Sahangoekhan (Heren 3)
9. Lotte Versluis (Dames 4)
10. Rianne Haagsma (Dames 4)
11. Lindy Blommesteijn (Dames 3)
12. Anouk Mateman (Dames 2)
13. Sierd Hus (Heren 4)
14. Floris Spitzen (Beach)
15. Ronald Akkerboom (Heren 4)
16. Rob Strang (Heren 4)
17. Vincent Sikkes (Beach)
18. René Frank (Heren 4)
19. Romy Harkx (Dames 3)
20. Jesper Tollenaar (Heren 1)
21. André Vlaardingerbroek
22. Niels Bouman (Heren 1)
23. Martijn van Cuijck (Heren 3)
24. Leandra Dubbink (Dames 3)

Afwezig met kennisgeving:

- Lieke Bruggink (Bestuurslid Jeugdzaken, vertegenwoordigd door Natasja Kosten)
- Iwan Banens (Lid van verdienste)
- Yvonne Nieuwmans (Lid van verdienste)
- Sanne van Ruijven (machtigt Vincent Sikkes om voor haar te stemmen)

1. Opening

Namens het bestuur opent Vincent Lugtenburg de ALV om 19:31 uur. Welkom bij de Algemene Ledenvergadering. Een mooie opkomst van 24 leden. Voordat we naar het vaststellen van de agenda gaan, wil het bestuur een mededeling doen. Vorig seizoen was een zeer bewogen jaar, vooral aan het einde. Het bestuur is druk bezig geweest met diverse zaken die vorig jaar op de agenda stonden en die dit jaar zijn opgeleverd. Hier is heel wat tijd en geld in geïnvesteerd. Er zijn ook wijzigingen in de organisatie doorgevoerd dat de uitvoering efficiënter moet maken. Daarnaast heeft een aantal beslissingen van het bestuur voor de nodige hitte gezorgd dat uiteindelijk heeft geresulteerd in opzeggingen. Het bestuur

betreurt dit, maar wil benadrukken dat er gedurende het seizoen veel gesprekken met teams en spelers zijn geweest, er veel tijd is gestoken in het toelichten van de gemaakte keuzes en wij de uiteindelijk gemaakte keuzes door de vertrokken leden zullen moeten respecteren.

Daarnaast is de afgelopen zomer wederom hitte richting het bestuur en (commissie)leden geweest. Alle vragen zijn netjes beantwoord en het bestuur staat altijd open voor een gesprek om toelichting te geven. Maar we hebben ook de taak om alle leden te beschermen zodat iedereen in een veilige omgeving kan werken. Daarom kiezen we er soms voor om een discussie te sluiten.

Opmerking van Theo Aquarius: Er heerst onduidelijkheid over de formele functie van ereleden en leden van verdienste. Ze hebben geen uitnodiging voor de ALV ontvangen en volgens de statuten behoren alle leden een schriftelijke uitnodiging te ontvangen.

Reactie bestuur: We gebruiken in de communicatie tegenwoordig e-mail en de website. Een schriftelijke uitnodiging wordt dus niet meer per brief gestuurd. Daarnaast zijn voor eerdere ALV's ook geen ereleden en leden van verdienste uitgenodigd die actief waren bij een andere vereniging. Via de website kunnen allen overigens wel zien wanneer een ALV wordt gehouden en kan daar ook de agenda en bijlages raadplegen. Het is dus niet zo dat ze hier niet bij konden komen.

Opmerking van Theo Aquarius: Ook het versturen van de ingebrachte stukken is niet helemaal goed verlopen. Er zijn stukken ingebracht, die nu niet op de agenda staan.

Reactie bestuur: Het bestuur zal tijdens de bestuursvergadering beslissen of een ingebracht stuk wel of niet wordt meegenomen en op welke manier. Iedereen die iets heeft ingebracht, heeft hierover terugkoppeling van de secretaris ontvangen. Wanneer het bestuur er bewust voor kiest iets niet mee te nemen, wordt er vaak voor gekozen dit op een andere manier/later te verwerken.

Opmerking van Rob Strang: Er zitten een aantal leden in de zaal die de bestuursleden wellicht nog niet kennen. Is het een idee om een voorstelronde te doen?

Reactie Bestuur: Dat is prima. Ieder bestuurslid stelt zich kort voor.

Opmerking van Rob Strang: Hoe ziet de samenstelling van het bestuur er straks uit nu we geen voorzitter hebben en binnenkort ook geen penningmeester?

Reactie Bestuur: Dit komt op een later moment aan de orde.

2. Vaststellen agenda

Het bestuur toont de agendapunten en vraagt de aanwezigen of hier vragen over zijn.

Vraag van Rob Strang: Ik heb een tegenvoorstel gedaan en dat zou volgens de statuten op de agenda moeten komen. Dit staat er niet op.

Reactie bestuur: We hebben het voorstel in de bestuursvergadering besproken en daar hebben we een reactie opgegeven. Wij hebben geen tegenvoorstel ontvangen.

Agenda is vastgesteld.

3. Mededelingen/binnengekomen stukken

De secretaris deelt de aanwezigen mede dat Natasja Kosten (Voorzitter JeugdTC) vandaag (bij afwezigheid van Lieke Bruggink, Bestuurslid Jeugdzaken) het bestuurslid Jeugdzaken vertegenwoordigd. Daarnaast is er 1 afgegeven machtiging van Sanne van Ruijven. Zij heeft Vincent Sikkes gemachtigd om namens haar te stemmen. Daarmee komt het totaal aantal stemmen dat vandaag uitgedeeld mag worden op 25.

Tot slot benoemd de secretaris dat de bijlages te vinden zijn op sovicos.nl/alv mocht iemand iets willen vinden.

4. Verslag ALV dd. 29 september 2022

Het bestuur vraagt de aanwezigen of er vragen zijn over het verslag van de ALV van vorig seizoen.

Vraag van Theo Aquarius: Op de vorige ALV is er een discussie gevoerd over het TC Beleid. Hoe is dat verdergegaan?

Reactie bestuur: Toen is afgesproken dat het bestuur erover zou discussiëren in de bestuursvergadering en heeft de technische commissie dit punt ook meegenomen in hun overleg.

Vraag van Rob Strang: Is er al een logischere indeling van de vergoedingen voor trainers en vrijwilligers gemaakt?

Reactie bestuur: Ja, dit specifieke punt wat al enige jaren op de lijst van het bestuur stond is tijdens de zomer van 2023 uitgewerkt en nu meegenomen in de begroting.

Het verslag is vastgesteld.

5. Jaarverslag 2022-2023

Vraag van René Frank: in de aanhef wordt er aangegeven dat Jan Soer en Mark Kroon ermee stoppen. Echter is Rob Strang ook gestopt het afgelopen jaar. Verderop in het verslag komt dit wel ter sprake, maar alleen in de aanhef niet.

Reactie bestuur: Dat klopt. Rob Strang heeft er inderdaad voor gekozen om vroegtijdig te stoppen en Milene van Arendonk heeft zijn zittingstermijn overgenomen. Daarom staat het niet in de aanhef, maar wel later in het verslag.

Het Jaarverslag is vastgesteld.

6. Financieel overzicht 2022-2023

De penningmeester geeft een toelichting op de cijfers die worden getoond op de dia. Zijn hier vragen over?

Vraag van Theo Aquarius: Klopt het dat sommige posten een andere naam hebben dan vorig jaar?

Reactie bestuur: Ja dat klopt, dat heeft met Sportlink te maken waar al (standaard) namen in stonden. Deze namen hebben we dus overgenomen.

Vraag van Theo Aquarius: Is het niet handiger om zaal en beach gescheiden te houden in de financiële administratie?

Reactie bestuur: Dat is niet voor alles mogelijk, maar waar het kan wordt dat al gedaan in Sportlink, bijvoorbeeld in de grootboekberekening. De post accommodatiekosten is een hoofdpot waar subposten, zoals zaalhuur voor zaalvolleybal en zaalhuur voor beachvolleybal onder hangen. In het financiële overzicht tonen we alleen de totalen.

Vraag van Leandra Dubbink: Wat zijn de diverse geweest?

Reactie bestuur: Dit waren o.a. kosten voor sleutels, maar op dit potje zijn ook de inkomsten uit een sportenquête verwerkt dat een deel van de kosten opheft. Daardoor is het uiteindelijke bedrag zo geworden.

Vraag van Willemijn Woker: Ik vroeg me af hoe je de contributie in het begin begroot, want de uiteindelijke inkomsten uit contributies is lager uitgevallen.

Reactie bestuur: De penningmeester maakt een inschatting op basis van het aantal leden in juni/augustus en de verwachte instroom in het nieuwe seizoen op basis van de wachtlijst.

Het bestuur stelt voor om het negatieve resultaat toe te schrijven aan de algemene reserve. Wie stemt voor? 24 stemmen voor. Wie stemt tegen? 0 stemmen tegen. Aantal neutrale stemmen: 1

Financieel overzicht is vastgesteld.

7. Verslag kascontrolecommissie

Het bestuur licht het verslag kort toe. Er zijn geen vragen over en is daarmee vastgesteld.

8. Verzoek decharge bestuur

Aantal stemmen VOOR: 24

Aantal stemmen TEGEN: 1

Verzoek decharge bestuur is aangenomen.

PAUZE – 10 minuten

9. Vaststellen contributies, korting vóór 1 november en boetes

De penningmeester geeft een toelichting op de verhoogde contributies. Het was een flink karwei om de begroting rond te krijgen, vanwege de flink gestegen kosten voor de zaalhuur. Dit heeft met name te maken met de inflatie. Een verhoging van de contributie met ongeveer 12,5 % was dan ook onvermijdelijk.

Daarnaast is ervoor gekozen de korting bij automatische incasso te laten vervallen en te vervangen met een korting vóór 1 november. Dit komt voornamelijk doordat het steeds vaker voorkomt dat de automatische incasso niet is gelukt (storneringen) en er daardoor alsnog extra werk is voor de penningmeester om het verschuldigde bedrag te innen. Met kosten die doorlopen en rekeningen die betaald moeten worden, is gekozen voor een korting bij betaling van de volledige contributie vóór 1 november. Dit zou de penningmeester een hoop extra werk moeten schelen. Overigens blijven leden de keuze krijgen om te betalen via automatische incasso, en ook in termijnen betalen kan nog steeds. De korting wordt alleen

toegepast als een lid ervoor kiest het volledige bedrag in 1x te betalen tijdens de incassoronde in oktober.

Dit seizoen zal de penningmeester wat coulanter zijn, omdat leden eerst de mogelijkheid moeten krijgen een keuze te maken of ze alsnog in 1x willen betalen. Hier komt spoedig een mail over. Zijn er vragen?

Vraag van Leandra Dubbink: wanneer vinden de automatische incasso's nu precies plaats?

Reactie bestuur: Dit kan in 1x in oktober, in 2x in oktober en januari of in 4x in augustus, oktober, januari en maart. Vanwege de verhoging is de betaalronde van augustus uitgesteld.

Vraag van Lindy Blommestein: Krijg je nu ook korting als je zelf vóór 1 november betaald?

Reactie bestuur: Nee, alleen bij automatische incasso kreeg je korting, ongeacht het aantal termijnen.

Opmerking van Lindy Blommestein: Ik ben het niet helemaal eens om de korting bij betalers in meerdere termijnen af te schaffen. Dat klinkt niet eerlijk, want leden die hiervoor kiezen hebben het vaak niet al heel breed.

Opmerking van Lotte: De contributie gaat best aardig omhoog en de korting waar veel leden gebruik van maken wordt afgeschaft. Ik snap waarom die keuze is gemaakt, maar wil wel aangeven dat het elkaar versterkt in negatieve zin.

Reactie bestuur: Dat snappen we, maar de korting is op basis van dat de incasso goed gaat zodat de penningmeester er geen extra werk aan heeft. Daarom is dit ooit bedacht. Het gaat nu te vaak fout en daarom vinden wij dat er een verandering nodig is om financiële zekerheid voor de vereniging te behouden. Dit is de oplossing die is ontstaan.

Vraag van Willemijn Woker: De afgelopen 2 jaar ben ik trainer geweest en ook dit jaar. Ik heb echter nog geen bericht gehad over de hoogte van de vergoeding. Het zou fijn zijn als je dat weet, zodat je een betere inschatting kunt maken of je wel of niet voor 1 november kunt betalen.

Reactie bestuur: Goed dat je het vraagt. De reden dat het nog niet bekend is gemaakt, is vanwege de veranderingen hierin die invloed hebben op de begroting. De exacte bedragen worden nog bekendgemaakt. Wel zal de inning van contributie en betaling van vergoedingen los van elkaar lopen.

Vraag van Theo Aquarius: Waarom moet de contributie nu ineens omhoog? Betalen we dit niet uit de algemene reserve?

Reactie bestuur: Met name de kosten voor de zaalhuur zijn het afgelopen jaar flink gestegen. En andere inkomsten zijn gedaald. Het betalen uit de algemene reserve had een eenmalige optie kunnen zijn, maar dat kan je niet continu blijven doen. De verwachting is dat de kosten zullen blijven stijgen en daarmee dus ook de contributie. Dan kun je beter nu een verhoging doen van 12,5% dan later een verhoging van 15% of misschien wel meer. Ten slotte is de algemene reserve een potje voor onverwachte uitgaven.

Vraag van Ronald Akkerboom: Ik zie overal een verhoging van ongeveer 12%. Is er nagedacht over een differentiatie, zoals bij studenten?

Reactie bestuur: We hebben ervoor gekozen dit niet te doen om gelijkheid te behouden. Iedereen gaat 12,5% omhoog en daarnaast is de contributie voor studenten al lager ivm een studentenkorting.

Vraag van Ronald Akkerboom: Stel je nu voor dat er daadkrachtige leden zijn die bereid zijn om meer te betalen, 400 bijvoorbeeld, waarmee je leden die het niet zo breed hebben tegemoet kunt komen. Is dat een optie?

Reactie bestuur: Het bestuur is altijd bereid om te kijken naar de mogelijkheden als iemand het niet lukt om de contributie te betalen. We willen ook aangeven dat we, ten opzichte van omliggende verenigingen, jarenlang de contributie niet hebben verhoogd. Leden die toch meer willen betalen kunnen overigens altijd een donatie doen.

Vraag van Willemijn Woker: En is een scheiding van 50% een optie? Dus 20 euro verhoging van de contributie en de andere 20 euro uit de algemene reserve? Om de pijn te verlichten?

Reactie bestuur: Dat is zeker een optie geweest, maar daar hebben we toch niet voor gekozen. De stap is groot, daar zijn wij ons van bewust, maar het is wel nodig.

Opmerking van Firoz Sahangoekhan: Naar aanleiding van de verhoging, kan het best zijn dat leden willen opzeggen.

Reactie bestuur: Zoals eerder aangegeven, het bestuur is altijd bereid om te kijken naar de mogelijkheden als iemand het niet lukt om de contributie te betalen. Maar daarover hebben we tot nu toe geen signalen ontvangen.

Opmerking van Willemijn Woker: Volgens mij moet je, als je in het begin van het seizoen opzegt, toch alles betalen.

Opmerking van Leandra Dubbink: Er zijn volgens mij ook genoeg opties om minder te hoeven betalen, door bijvoorbeeld trainer te worden.

Vraag van Ronald Akkerboom: Waar gaan de donaties naartoe en is het een idee om dat later toe te spitsen aan een specifiek doel, bijvoorbeeld voor een lid dat het niet kan betalen om zo de lasten te verlichten?

Reactie bestuur: De donaties worden nu verspreid over andere kostenposten dus hebben momenteel geen specifiek doel. We zullen donaties en het mogelijk "oormerken" hiervan in een komende bestuursvergadering bespreken.

Vraag van Rob Strang: Misschien kan je elk jaar een inflatiecorrectie toepassen? En kijken naar een verhoging voor leden die 2 keer in de week trainen?

Reactie bestuur: Elk seizoen zullen we de contributie bespreken tijdens de bestuursvergaderingen. We moeten kijken hoe ver we kunnen gaan met de inflatiecorrectie, omdat de kosten mogelijk meer stijgen dan de inflatiecorrectie, of juist andersom. Ze lopen mogelijk niet gelijk op.

Opmerking van Lindy Blommestein: De gemeente past ook niet ieder jaar de inflatiecorrectie toe.

Reactie bestuur: We krijgen als vereniging ook korting dus het percentage inflatiecorrectie is voor ons vaak lager.

Opmerking van Lotte Versluis: Ik zou toch graag de mogelijkheid willen hebben om ook korting te krijgen bij gespreid betalen.

Reactie bestuur: We moedigen leden aan om contact op te nemen met het bestuur als ze ergens tegenaan lopen. Maatwerk is altijd mogelijk. Tegelijkertijd moeten we de werklast voor de penningmeester verminderen, terwijl we ook de financiële stabiliteit van de vereniging moeten waarborgen.

Boetes

De penningmeester geeft een korte toelichting op de hoogte van de boetes die onveranderd zijn gebleven.

Vraag van Leandra Dubbink: worden ze ooit geïnd?

Reactie bestuur: Die vraag werd vorig jaar ook gesteld en het antwoord is, net als toen, nee. Dit heeft ook te maken met het feit dat de korting verviel als de incassering niet gelukt was. Dat vonden we al boete genoeg en wilden daar niet direct een boete bovenop gooien.

Opmerking van Lotte Versluis: Ik zie een boete staan voor het niet dragen van het officiële wedstrijdshirt. Echter, het officiële shirt is niet voor iedereen toegankelijk (wat betreft de maten), waaronder voor mijzelf. Officieel ben ik dus niet goed gekleed en kan ik een boete krijgen. Deze krijg ik nooit, maar dit wil ik wel melden.

Reactie bestuur: Goed dat je het aangeeft. Het bestuur zal aan Errea vragen tot welke maten de shirts leverbaar zijn. Wil jij aangeven welke maat of maten er nodig zijn? We zullen ook andere leden deze optie geven zodat we kunnen kijken of de wedstrijdshirts in grotere maten beschikbaar kunnen worden gesteld.

10. Begroting 2023-2024

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. Zijn er vragen?

Vraag van Rob Strang: Een theoretische vraag: nog niet alle teams hebben een trainer. Het kan zijn dat die schuin gaan kijken naar teams die 2x in de week trainen en een trainer hebben, toch hetzelfde bedrag moeten betalen.

Reactie bestuur: Dit heeft te maken met dat we een beleid hebben waarin alle teams gelijk zijn. Daar hoort ook dezelfde contributie bij.

Er wordt gestemd voor het vaststellen van de contributies, de korting bij betaling voor 1 november, de boetes en de begroting.

Aantal stemmen VOOR: 24

Aantal stemmen TEGEN: 0

Aantal neutrale stemmen: 1

Vincent Lugtenburg neemt een momentje om namens de gehele vereniging Mark Kroon te bedanken voor al zijn inspanning als penningmeester en specifiek rondom de migratie van onze financiële administratie naar Sportlink.

11. Benoeming commissies en bestuur 2023-2024

Mark Kroon en Jan Soer treden af. Milene van Arendonk heeft de benoemingsperiode van Rob Strang overgenomen. Mark Kroon blijft nog wel operationele zaken oppakken zodat de inningen en betalingen niet stil komen te liggen. Er zijn dus 2 vacatures: mocht er interesse zijn, laat het weten. Er zijn wel gesprekken geweest met enkele kandidaten, maar vanwege drukte in de agenda's blijven de vacatures open staan. Zijn er vragen?

Vraag van Rob Strang: Wie is dan nu formeel de penningmeester?

Reactie bestuur: De wet- en regelgeving is een aantal jaar geleden al aangepast waardoor het hele bestuur nu verantwoordelijk is voor het financiële gedeelte, dus niet meer alleen de penningmeester. Het bestuur besluit bij elke bestuursvergadering over de uitgaves en Mark Kroon blijft de inningen en betalingen uitvoeren in de vorm van 2e penningmeester. In de KvK blijft hij wel ingeschreven als penningmeester, omdat hij anders door ING wordt geblokkeerd. Daarnaast zorgt de secretaris ervoor dat meer bestuursleden tekenbevoegd worden. De vice-voorzitter wordt ieder jaar opnieuw gekozen door het bestuur op de eerstvolgende bestuursvergadering na een algemene ledenvergadering.

Vraag van Rob Strang: Niet dat ik jullie niet vertrouwd hoor, maar is het misschien een idee om halverwege het seizoen de kascontrolecommissie een extra keer mee te laten kijken?

Reactie bestuur: Wij zullen de kascontrolecommissie hiertoe verzoeken.

Vraag van René Frank: Moet Milene van Arendonk niet gekozen worden als bestuurslid verenigingszaken?

Reactie bestuur: Nee, Milene van Arendonk heeft namelijk de termijn van Rob Strang overgenomen. Zij kan, zodra deze termijn afloopt, weer gekozen worden. De overgenomen termijn loopt tot de ALV van 2024.

Reactie bestuur: Ik snap dat je het vraagt, want de afgelopen jaren is dit tussentijds opvolgen niet altijd correct toegepast. In de meeste gevallen werden nieuwe bestuursleden bij de eerstvolgende ALV benoemd. Daardoor is nu het probleem ontstaan dat op de volgende ALV een groot deel van het bestuur formeel aftreedt. Om dat te voorkomen zullen de termijnen volgend jaar eenmalig worden aangepast en worden daarna de termijnen zoals deze behoren weer gehanteerd.

Commissies

Het bestuur geeft een korte toelichting op hoe de verschillende commissies eruit gaan zien. Zijn er vragen?

Vraag van Theo Aquarius: Bij de continuïteitscommissie zie ik liever meer dan 2 mensen omdat het veel werk is als het bestuur inderdaad ineens stopt. Kan dat?

Reactie bestuur: Dat kan zeker voor meer borging, maar het is niet per se zo dat de continuïteitscommissie dan zelf alle werkzaamheden moet gaan invullen. Ze kunnen

als commissie namelijk ook een verkiezing uitschrijven om nieuwe bestuursleden te kiezen die vervolgens de taken gaan invullen.

Vraag van Lotte Versluis: De verenigingscommissie (VC), wat is dat?

Reactie bestuur: Vorige seizoenen hadden we een aantal losse taken: scheidsrechtercoördinator, inhuurcoördinator, wedstrijdsecretaris en barcoördinator. Dat is nu samen de VC geworden om de koppeling met elkaar makkelijker te maken en te voorkomen dat de vereniging afhankelijk is van 1 persoon die het werk kan doen. Nu kan ieder VC-lid het werk van bijvoorbeeld de wedstrijdsecretaris overnemen als diegene op vakantie is.

Er zijn verder geen vragen/opmerkingen meer. De benoemingen van de commissies zijn vastgesteld.

Het bestuur belegt een korte pauze van 5 minuten om de benen te strekken en een sanitaire stop te maken.

12. Actuele ontwikkelingen

Financieel

Het bestuur geeft een korte toelichting. Hier zijn verder geen vragen over.

Organisatie & Structuur

Het bestuur geeft een korte toelichting. Hier zijn verder geen vragen over.

Gemeente en HKV

Het bestuur geeft een korte toelichting. Zijn er vragen?

Vraag van Willemijn Woker: Kunnen we andere verenigingen gebruik laten maken van het beachcourt?

Reactie bestuur: in het contract staat expliciet dat dit niet is toegestaan. De activiteit moet dus altijd onder de vlag van Sovicos worden georganiseerd.

Op het punt over veiligheid parkeerterrein staat het bestuur wat langer stil. Er staat regelmatig hangjeugd bij Cruyff Court. Het bestuur heeft daar vandaag een overleg over gehad met de gemeente, buurtcoördinator en politie. Vanuit de gemeente gaat jeugdwerk hiermee aan de slag. Daarnaast het puntje criminaliteit: dat is een justitieel gedeelte waarvan de politie op de hoogte is. Er is regelmatig overlast en komen veel klachten over binnen. Gemeente gaat nadenken over parkeerbeleid. Wellicht andere ingang naar terrein, zoals een poller.

Vraag van Lotte Versluis: wat is een poller?

Reactie bestuur: Dat is een paal die uit de grond komt om ongewenste auto's te weren en alleen auto's toe te laten die geautoriseerde toegang hebben.

Vraag van Willemijn Woker: kunnen we straks dan nog wel hier parkeren?

Reactie bestuur: dat is nog allemaal niet duidelijk. Er zal naar een passende oplossing worden gezocht.

Tot slot doet het bestuur een oproep aan alle leden om alsjeblieft niet de confrontatie aan te gaan met de groep die buiten geparkeerd staat en in geval van een incident aangifte te doen bij de politie.

Nevobo / NOC*NSF

Het bestuur geeft een korte toelichting. Zijn er vragen?

Vraag van André Vlaardingerbroek: als je volgend seizoen minder wedstrijden speelt, heeft dit dan effect op de contributie?

Reactie bestuur: Dat is nog niet duidelijk. Nu hebben sommige teams ook minder wedstrijden, maar straks gaat dit uiteraard voor alle teams gelden. Of de totale kosten voor de zaalhuur dan ook omlaag zullen gaan, is nu nog lastig te zeggen.

Vraag van Leandra Dubbink: Wat zijn de scheidsrechterspunten?

Reactie bestuur: Dat zijn de punten die je als vereniging moet leveren als je een team op een bepaald niveau hebt spelen. Om Heren 1 op 3e divisie niveau te laten fluiten, heb je uitfluiters nodig die wedstrijden in de regio gaan fluiten. Daar krijg je punten voor. Dit seizoen hebben we André Vlaardingerbroek uit Heren 4 bereid gevonden een aantal punten binnen te halen en daarnaast volgen Matthijs Schoemaker en Tim Kroon de VS3 opleiding waarmee ze direct punten verdienen.

Opmerking van Rob Strang: volgens mijn informatie gaat er komend seizoen ook weer wat veranderen aan de scheidsrechterspunten.

Reactie bestuur: Zodra de Nevobo dit heeft doorgegeven zal de VC en het bestuur hiernaar kijken en de betrokkenen informeren.

Vraag van Willemijn Woker: Moeten de uitfluiters ook uit dat team komen?

Reactie bestuur: Initieel is dit een verantwoordelijkheid van de vereniging, maar we vragen ook de andere teams om bij te dragen, gezien hun verschillende speelniveaus. Dit seizoen zullen we leden van teams uit de 1e en 2e klasse vragen om de V4-cursus te volgen, omdat deze wedstrijden een scheidsrechter met V4-code vereisen.

13. Stemming nieuw Huishoudelijk Reglement

Als het goed is heeft iedereen de wijzigingen kunnen doorlezen. Zijn er vragen?

Opmerking van Theo Aquarius: In het stukje over de taken van de commissie van beroep staat bij royerering dat de ALV hierover moet beslissen als een lid in beroep gaat tegen de royerering. Bij alle andere vormen van straffen moet de CvB beoordelen als een lid in beroep gaat. Dit is vreemd. Dit staat overigens ook zo in de statuten. Wat is leidend?

Reactie bestuur: In de toekomst is het handig om dit inderdaad ergens te laten toetsen. Een royement zal momenteel tot een royementsstemming op de eerstvolgende ALV leiden. We zullen hier op termijn naar gaan kijken en daar waar nodig de HHR en statuten dan verder op aanpassen zodat hier ook een eenduidig proces is wat past binnen andere wetgeving (bijv. rondom privacy gerelateerde wetgeving).

Vraag van Willemijn Woker: hoe ga je dit dan in een ALV behandelen?

Reactie bestuur: Dit is met name voor de borging. Kan een lang discussiepunt worden.

Vraag van Rob Strang: Moet het stuk over de tuchtregels er nu echt in?

Reactie bestuur: Ja want door de tekst integraal mee te nemen is het voor iedereen duidelijk wat het inhoudt. Een link kan later niet meer werken.

Vraag van André Vlaardingerbroek: hoe borg je het dan als er een wijziging is in de tekst?

Reactie bestuur: Dat zullen we scherp in de gaten moeten houden en wijzigingen direct meenemen in de tekst. Formeel wordt een wijziging ter stemming gebracht op de ALV.

Opmerking van Rob Strang: In artikel 61 over inbrengen van de stukken voor de ALV staat dat het uiterlijk 14 dagen van tevoren binnen moet zijn. En de uitnodiging inclusief alle bijbehorende stukken, uiterlijk 21 dagen van tevoren. Nu kwamen de laatste stukken pas 2 dagen van tevoren.

Reactie bestuur: we sturen aan op een tijdige versturing, maar zijn ook onderworpen aan overmacht. Er is wel tijdig gecommuniceerd dat bepaalde stukken later werden toegestuurd. Het bestuur heeft ook tijd nodig om een ingezonden stuk te bespreken in een bestuursvergadering.

Er wordt gestemd over de wijziging in het Huishoudelijk Reglement.

Aantal stemmen VOOR: 24

Aantal stemmen TEGEN: 0

Aantal neutrale stemmen: 1

Daarmee zijn de voorgestelde wijzigingen aangenomen en is het Huishoudelijk Reglement vastgesteld.

14. Sovicos 2025+

Het bestuur presenteert de route naar een nieuw verenigingsbeleid aan de hand van een presentatie waarna er ruimte is voor het stellen van vragen.

Vraag van Leandra Dubbink: het oude plan, is deze ergens te lezen?

Reactie bestuur: de secretaris gaat kijken of we daar een versie van kunnen sturen.

Vraag van Ronald Akkerboom: Is het doel al in beton gegoten of kan dit nog wijzigen?

Reactie bestuur: 2025+ is juist bedoeld om nu eerst vanuit alle leden duidelijk te krijgen wat hun wensen en verwachtingen zijn en om daar vervolgens de doelen op te definiëren. Vanuit dat definiëren komt verdere verfijning zodat er uiteindelijk een nieuw beleid kan worden gemaakt wat ook in het verlengde ligt van die verwachtingen die door de meerderheid van de leden wordt gedeeld.

Vraag van Ronald Akkerboom: is dit niet erg passief? Als dit het doel is, dan krijg je daaromheen scenario's. Maar bij een ambitieus doel, dan krijg je andere scenario's. Staat dit uitgangspunt ter discussie?

Reactie bestuur: We hebben ervoor gekozen de leden centraal te stellen ipv van bovenaf een “stip op de horizon” te plaatsen. Het bestuur is namelijk faciliterend voor de leden en wij zijn van mening dat voordat we doelen in beton gaan gieten we eerst gaan inventariseren wat de wensen en verwachtingen van alle leden zijn. Hierin zullen ongetwijfeld verschillen zitten maar ook overeenkomsten. Onze taak als bestuur om uit de overeenkomsten dan een nieuw gezamenlijk verenigingsbeleidsplan te maken wat voor de komende tijd relevant is en ook op ondersteuning vanuit de leden kan rekenen.

Vraag van Lindy Blommestein: We moeten goed kijken hoe we ervoor zorgen dat ook ‘onzichtbare’ leden hun steentje gaan bijdragen. Hebben jullie daar al over nagedacht?

Reactie bestuur: Daar hebben we zeker over nagedacht en we zien veel verschillende opties. Ten opzichte van het vorige beleid hebben we dit keer veel meer digitale opties om input op te halen. Daar gaan we zeker gebruik van maken, naast de gebruikelijke offline opties.

Opmerking van Theo Aquarius: misschien externe ondersteuning?

Reactie bestuur: Dat kan een optie zijn, daar gaan we naar kijken.

15. Sluiting en dialoog met commissies

Het bestuur ligt kort toe wat de bedoeling hiervan precies is. Zijn er algemene vragen?

Vraag van Niels Bouman: Wat zijn nu precies de bedragen voor trainers en vrijwilligers?

Reactie bestuur: [De bedragen worden genoemd] De bedragen zullen binnenkort ook via de website ook verder bekend worden gemaakt.

Vraag van Firoz Sahangoekhan: Mini-trainers krijgt nu flink minder dan een trainer bij de Jeugd C. Kan dat niet hoger?

Reactie bestuur: Onze gedachtegang om de vergoeding voor deze trainers lager te zetten was vanuit het feit dat er geen competitie-element in zit en daardoor minder intensief is als je kijkt naar het totaal aantal contactmomenten.

Opmerking van Firoz Sahangoekhan: Daar ben ik het niet helemaal mee eens. Het is juist intensiever om deze leeftijdsgroep te vermaken en daar gaat veel aandacht en energie in zitten. En bovendien spelen ze iedere maand een toernooi waar een trainer ook een hele zaterdag bij aanwezig is.

Vraag van Anouk Mateman: Bij de mini's moet juist een goede trainer staan omdat je daar de techniek aanleert en daar heb je je hele leven profijt van. Het verzoek is daarom om te kijken of dit bedrag omhoog kan, want dat verdient een Mini-trainer wel.

Reactie bestuur: We gaan ernaar kijken en nemen het mee in de eerstvolgende bestuursvergadering waarna er terugkoppeling zal komen.

Vincent Lugtenburg sluit de vergadering om 22:55 uur.